
Dato 16. marts 2023

Tidspunkt 19.00-21.00

Sted Lokale 12 overfor læringscenteret på Parkvejens skole

Afbud Meike Diederichsen, Maja M. Jensen, Flemming Smith, Mads-Ole Bak

Deltagere Harry Lauritsen, Tina Frøslee Lorentzen, Mads-Ole Bak, Anne Louise Kronborg, Marie Therkildsen, Michael Winther, Sabine
Mikkelsen, Stine Sørensen, Dorthe Sørig, Maja M. Jensen, Kristina Pedersen, Flemming Smith, Jan Løth, Anna, Maria Gaston,
Anton, Karin Grand

Mødeleder/ordstyrer Harry Lauritsen

Referent Dorthe Sørig

Tidtager Harry Lauritsen

Snack/Kaffe/the/vand Dorthe Sørig

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning

Pkt. Karak
- ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 19.00 Alle Siden sidst Er der opfølgning på fra sidst er en god ide at vende.
Den instagram profil der linket til er den gamle. Harry sender et nyt link ud

2 O 19.10 Anton og
Anna
Harry
Flemming
Dorthe

Information fra:
Elevråd Elevråd: OFE har været i Økolariet og lave forskellige aktiviteter opdelt i 2

hold. De mødes i OFE og aftaler hvordan de får det ud i klasserne og leve.
Frokost salg afvikles d 24-3. Pengene går til forbedringer af de fokuspunkter
de har for skolens udvikling.
De har været med til at komme med gode forslag til skolefesten. Både tema



Parkvejens skole

Odder Ungdomsskole

og indhold.
Et fokuspunkt er stadig skolens toiletter. Det bedste bud er flere toiletter.
Toiletterne er for små. Der er for kort afstand imellem toilettet og døren.
Der mangler konstant sæbe på toiletterne

Parkvejens skole: Vi er i fuld gang med planlægningen af skolefesten.
Førskolebørnene starter 1-4 i indskolingens fællesrum, da vi er i plads
bekneb.
Vi har lige haft brobygning.
Høvdingeturnering. Vi vandt ikke
Vi er igang med skoleårets planlægning. (se Bilag)
Alle har haft MU-Samtaler ud fra HR´s hjælpespørgsmål
Harry informerer om indsatser/A20. Politiske dagsordener

Ungdomsskolen
Der er afholdt møde om etablering af området v Bisgårdsvej
Der er en Odder knægt der har vundet DM i Skills som anlægsgartner.
Det skal fejres, det gør vi til sommer når alle 7. klasser samles i Beder
Nøgletalsrapporten for ungeundersøgelsen er kommet. Den bliver
præsenteret.

3 O,D,B 19.30 Karin
Grand

Oplæg om læsning
https://www.bibliotek.odder.dk/nyheder/kor
t-nyt/fortaellekits-nyt-projekt-mellem-skoler
ne-og-biblioteket

Der er lavet en tegneseriebog og et animations projekt. Uge 19 er alle
skolerne med i projektet. “Læs højt hjemme i familien i 10 min”. Opfordringen
er at bestyrelsen bakker op om projektet med andre ideer og reklame end det
der allerede er igang. Hvordan får vi også luftet indvendingerne på en
humoristisk måde. Det vigtigste til en start er at der komme fokus på projektet
og at folk får det præsenteret. Der kommer rigtig mange forslag og Karin har
meget materiale til at kickstarte projektet.

4 O 20.00 Flemming

Dorthe

Økonomi

Status marts 2023 for:
Parkvejens skole (Flemming Smith)
Odder Ungdomsskole (Dorthe Sørig)

Der er ikke nye tal endnu i forhold til revisitation, samt ind og ud via
koordinationsudvalget
Dorthe informerer om pigeklub.
Der er forslag om camps i løbet af sommeren
Vi holder åben klub i sommermånederne

5 D og
evt. B

20.15 Mads-Ole/
Diverse

Viderearbejde med SKAL opgaver ud fra
Storyboard/Handleplan

Princip for fag- og opgavefordeling - Godkendt af skolebestyrelsen
Principper for klassedannelser og klassesammensætninger: Mere systematik i

https://www.bibliotek.odder.dk/nyheder/kort-nyt/fortaellekits-nyt-projekt-mellem-skolerne-og-biblioteket
https://www.bibliotek.odder.dk/nyheder/kort-nyt/fortaellekits-nyt-projekt-mellem-skolerne-og-biblioteket
https://www.bibliotek.odder.dk/nyheder/kort-nyt/fortaellekits-nyt-projekt-mellem-skolerne-og-biblioteket


Udvalg Se bilag 1 og 2 overblikket. det er utydeligt formuleret.
Hvordan klassedanner vi på specialklasseniveau
Samarbejde med daginstitutioner gælder det også fra børn fra andre
kommuner. er der er en systematik i forhold til overlevering. hvordan sikrer vi
at de forældre også får besked.
plus- klasser, Hvad gør vi med de plus klasse elever der er visiteret hvis de
ikke må udløse en ekstra klasse. Det er en udfordring. Der arbejdes i
koordinationsudvalget på at finde den bedste løsning i kortlægningen.
Der er mange tal i forhold til hvordan fordelingen er. Er det noget vi stiler efter
eller er det sådan det er. Harry vil gerne at det går ud fra data i stedet for antal
To lærere i alle timer skal ændres da det ikke er virkeligheden. Forslaget er at
man kigger ind i midlertidig tildeling af ressourcer for at booste en klasse. Vi
skal sørge for at vi ikke kommer til at blive fastlåst i vores formuleringer. kunne
det hedde to medarbejdere i stedet for to lærere.
Plus klasser er det kun børn med autisme og ADHD? det er en låst
formulering. Fokus på dreng/pige fordeling, skal det stå der. overveje
formuleringen.
Skelne imellem de overordnede regler og det der gælder for Parkvejens skole
Sikre det bedste personale omkring plus klasser

6 D/B 20.45 Alle Hvad skal kommunikeres ud og hvem gør
dette?

7 20.55 Evt. Er vi sikre på at arbejdmiljøet for medarbejdere i plus klasserne er godt nok.
Der er meget sýgefravær. Vi er opmærksomme, det er på MED niveau
Gratis webinar torsdag d. 23-3 ADHD og digital trivsel


